
Generalforsamling 2025 

Referat 

Valg af dirigent 

Bestyrelsen indstiller Preben Larsen. 

Preben Larsen valgt til dirigent af forsamlingen. 

Konstaterer, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

Konstaterer, at generalforsamlingen er beslutningsdygtig. 

Valg af to stemmetællere 

To stemmetællere bliver valgt, hvis generalforsamlingen kræver det. 

Bestyrelsens beretning 

Fremlagt af formand Dan Hansen. 

Beretningen startede med, at bestyrelse, instruktører og øvrige frivillige blev præsenteret på 

scenen, så alle medlemmer kunne se, hvem der har en frivillig opgave i foreningen. 

Tak til alle 240 fremmødte medlemmer for at bakke talrigt op ved foreningens generalforsamling. 

Antallet er ny rekord. Vil arbejde med at få flere unge medlemmer med fremadrettet. 

Motionsklubben Elefanten har problemer – champagneproblemer.  

Hvilke champagneproblemer har foreningen: 

• Dags dato er vi 1.209 medlemmer til et træningslokale, hvor der må være 50 ad gangen. 

• Når man træner tidligt mandag morgen og alt frugten er spist i weekenden. 

• Når der i en periode ikke er kakao efter træningen, men kun te eller kaffe. 

Ovenstående var formandens forsøg på, at vi medlemmer skal kunne grine af os selv og ikke gøre 

problemer større, end de reelt er.  

Vores forening – hvad betyder det? 

• Betalt kontingent er ikke fripas for ikke at tage ansvar. De præsenterede frivillige skal ikke 

rydde mere op eller løse medlemmernes problemer – det er vi alle fælles om.  

• Hvis der står mange om en maskine og tjekker tlf. →  tag positiv kontakt. 

• Apropos maskiner så har vi bestilt tre crosstrainere, en cykel og en skimaskine, som allerede 

nu bringer sveden frem. Pris = 300.000 kr.  

• GF 2025 – Nyborg idrætscenter – mere end 50.000 kr. i besparelse. 

 Men det er ikke Nyborg Strand – hvorfor vi alle skal hjælpes med oprydningen i dag.  

• Det skal forblive en motionsklub, men motion er ikke altid lige sjovt – det er nemmere for os 

alle, hvis Elefanten er et hyggeligt sted at være. Derfor en gentagelse af sidste års 

opfordring: Hils på hinanden. 

• Vores forening vs. bestyrelsen.  

Det er altid dejligt, når fx et medlem skriver med ønsker til nye maskiner og pga. 



pladsmangel, har vedkommende forslag til, hvilke maskiner han/hun ikke bruger og derfor 

godt vil have fjernet. Bestyrelsens opgaver er at varetage og træffe beslutninger for alle 

1.209 medlemmer i foreningen, og det kan sagtens betyde, at man ikke får sine egne 

ønsker opfyldt. Det sker, at I medlemmer har gode ideer/opgaver, som vi frivillige gerne må 

løse. Det er ikke for at drille, at jeg vender ønsket om og spørger medlemmet, om han vi 

være ansvarlig for opgaven. 

Rengøring 

Rengøringsfirmaet Renas gør rent tre gange om ugen. Natten til tirsdag, torsdag og lørdag. 

De tager maskinerne, spejle, plexiglasplader, taskeskabe og vinduerne indvendig. 

Om lørdagen støvsuger de, vasker gulv og tager panelerne. 

Lis holder jævnligt møder med Renas og sender sms’er, hvis noget ikke er i orden. 

Det betaler vi 21.000 kr. for om måneden. 

Mandag og torsdag fra klokken 11.00 til 12.00 støvsuger NI-F, vasker gulv og tømmer 

skraldespande. Det er med i vores husleje. 

Vi har haft medlemmer, der bliver sure over, de ikke kan træne i de nævnte tidsrum og går ind, når 

rengøringsfolkene lige går ud af lokalet. På en dårlig dag bliver jeg frustreret over en sådan historie 

– respekter vores fælles regler eller træn et andet sted. 

Varmdrikmaskinen 

Receptionen har stadig folk, der brokker sig over, at maskinen er lukket mandag og fredag 

formiddag. 

Maskinen er lukket pga. misbrug, og den bliver ikke åbnet igen. Økonomisk hænger det ikke 

sammen. Du kan få kaffe, the og kakao i receptionen, og desværre har de ikke åbent altid, men 

sådan er det nu engang. 

Julekaffe 

Julekaffen gik fint. Vi var over 100 tilmeldte, og det var stille, roligt og hyggeligt. 

 

I er altid velkommen til at tage fat i mig, hvis I har spørgsmål – og det gælder også i aften. Jeg 

svarer også meget gerne på spørgsmål nu. Husk dog, at vi sidder 240 i salen i aften, så det skal 

helst være et spørgsmål, som henvender sig til flertallet 

Tak for opmærksomheden. 

 

Ingen kommentarer eller spørgsmål til bestyrelsens beretning. 



Beretningen blev godkendt. 

Regnskab 

Regnskab blev præsenteret af kasserer Lis Rasmussen. 

Ingen kommentarer eller spørgsmål til regnskabet. 

Kontingentfastsættelse 

Ingen ændringer til kontingent. 

Budget 

Budget fremlagt af kasserer Lis Rasmussen. 

Ingen kommentarer eller spørgsmål til budgettet. 

Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

Valg til bestyrelse 

• Valg af kasserer 

Lis Rasmussen genvælges. 

 

• Valg af et bestyrelsesmedlem 

Kim Hedegaard Nielsen genvælges. 

Valg af bestyrelsessuppleanter 

• 1. suppleant 

Claus Fagerlund genvælges. 

 

• 2. suppleant 

Maria Arndal genvælges. 

Valg af to revisorer 

• Preben Larsen genvælges. 

• Bente Clement genvælges 

Eventuelt 

Kommentar fra Juri 

Omkring mobiltelefoner. Det er på tide, at bestyrelsen aktivt går ind, når medlemmer sidder med 

mobiltelefoner på et træningsredskab. Fx ved at hænge skilte op. 

Input fra Karina Rhode 

Det handler om kommunikation. Vi skal kommunikere sammen. Det er vores fælles opgave at gøre 

det til et fedt center. 



Kommentar fra Jan Jessen 

Ros til medlemmerne for at bakke op om holdtræningen – HIIT, dans og yoga 

Spørgsmål fra medlemmer 

• Der lugter meget af kloak på vej op ad trappen. Kan der gøres noget ved det? 

>> svar fra Keld Arntoft – centerleder i Nyborg Idrætscentret 

Første bygning er fra 1926, så kloakker er ikke leveret. 

Kommer ved frostvejr og sidevind. 

Problemet er indberettet til kommunen. 

 

• Må man bruge gymnastiksalen, når den er ledig? 

>> svar fra Keld Arntoft – centerleder i Nyborg Idrætscentret 

Frem til klokken 14 skal den bookes i systemet.  

Efter klokken 14 må I gerne benytte gymnastiksalen. 

 

• Kan bruserne blive afkalket? 

>> svar fra Keld Arntoft – centerleder i Nyborg Idrætscentret 

Fuldt ud opmærksom på problemet. Er også indberettet til kommunen. 

 

• Tak til foreningen. Det er en udfordring at komme ind og ud af omklædningsrummene med 

rollator og kørestol. Stiller forslag om en lille rampe, der kan gøre adgangen lettere. 

>> svar fra formanden. Formanden sender det gode spørgsmål videre til Idrætscentret. 

 


